

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 03-12-2024 04:04:08 PM Subject: Decisions of the Extraordinary General Assembly Me</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: 03-12-2024 04:04:08 PM الموضوع: قرارات اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>Following the disclosure made on December 2, 2024, in the approved disclosure form regarding the decisions of the Extraordinary General Assembly meeting of the Jordan Cement Factories Company (Lafarge Jordan Cement) held on December 2, 2024, the following decisions were made regarding the items listed in the agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Approval of the minutes of the Ordinary General Assembly meeting held on April 29, 2024 2. Approval of the appointment of Mr. Issam Abdul-Raouf Al-Rwabydeh as a member of the Board of Directors from the date of his appointment. 3. Approval to increase the number of Board members to eleven instead of nine members, and to amend Article 7 of the Articles of Association³. and Article 48, Paragraph (1) of the Company's internal regulations to read: "The management of the company is entrusted to a Board of Directors consisting of eleven members, elected in accordance with the provisions of the applicable Jordanian Companies Law by the General Assembly...etc." 4. Election of FINANCIERE LAFARGE SAS to occupy the two additional seats approved in the meeting. 5. Approval to add a new activity/purpose (Manufacture of basic organic chemicals) with code number 201140 ISIQ4 from the industrial classification to the company's objectives, and to amend Article 3 of the Articles of Association and Article 5 of the company's internal regulations to include the chemical industries purpose among its listed objectives. 	<p>لاحقا للإفصاح الذي تم بتاريخ 2024/12/2 ضمن نموذج الإفصاح المعتمد فيما يتعلق بقرارات اجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة مصانع الاسمنت الاردنية (لافارج الاسمنت الاردنية) المنعقد بتاريخ 2024/12/2. والذي تم من خلاله اتخاذ القرارات التالية بخصوص الامور المدرجة في جدول الاعمال وهي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. المصادقة على وقائع اجتماع الهيئة العامة العادي الذي عقد بتاريخ 2024/04/29. 2. المصادقة على تعيين السيد عصام عبد الرؤوف الروابدة عضوا في مجلس الادارة من تاريخ تعيينه. 3. الموافقة على رفع عدد اعضاء مجلس الادارة ليصبح احدي عشر عضوا بدلا من تسعة اعضاء وتعديل المادة السابعة من عقد التأسيس و المادة الثامنة و الاربعون فقرة (1) من النظام الداخلي للشركة لتصبح: "يتولى مسؤولية ادارة الشركة مجلس ادارة يتألف من احدي عشر عضوا يتم انتخابهم بما يتفق واحكام قانون الشركات الاردني الساري المفعول من قبل الهيئة العامة...الخ". 4. انتخاب شركة FINANCIERE LAFARGE SAS لاشغال المقعدين الاضافيين الذين تم اقرارهم في الاجتماع. 5. الموافقة على اضافة نشاط / غاية (صنع مواد كيميائية عضوية أساسية) ترميز رقم 201140 ISIQ4 من تصنيف القياس الصناعي الى غايات الشركة وتعديل المادة الثالثة من عقد التأسيس و المادة الخامسة من النظام الداخلي للشركة باضافة غاية الصناعات الكيميائية الى الغايات الواردة فيه.
<p>02-12-2024</p>	<p>02-12-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ronza Al-Marafi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ronza Al-Marafi</p>